
ISO菲律宾领事加签（领事馆双认证）

产品名称 ISO菲律宾领事加签（领事馆双认证）

公司名称 深圳市杰鑫诚信息咨询有限公司销售部

价格 600.00/份

规格参数

公司地址 深圳市罗湖区东晓路3063号新丝路时尚文创园B
栋1楼

联系电话  15913941040

产品详情

菲律宾领事加签ISO

联系人：程丹   电话:15913941040  QQ：2623880699

国际标准化组织（International Organization for Standardization，ISO）简称ISO，是一个全球性的非政府组
织，是国际标准化领域中一个十分重要的组织。ISO一来源于希腊语“ISOS”，即“EQUAL”——平等
之意。ISO国际标准组织成立于1946年，中国是ISO的正式成员，代表中国参加ISO的国家机构是中国国家
技术监督局（CSBTS）

The International Organization for Standardization (ISO), referred to as ISO, is a global non-governmental
organization and a very important organization in the field of international standardization. ISO one comes from the
Greek "ISOS", that is "EQUAL"-the meaning of equality. ISO International Standards Organization was established in
1946. China is an official member of ISO. The national institution that participates in ISO on behalf of China is China
National Technical Supervision Bureau (CSBTS).
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